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Inleveren kopij 15 Mei 2017

Voor al uw feesten en partijen! 
Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink 

0592 - 54 16 18 

www.wittehuiszeegse.nl

21 maart Algemene Ledenvergadering DBZ 
Plaats: Witte huis 
Aanvang:  20.00 uur

 16 april 19.30 uur Paasvuur ontsteken op  de 
bekende locatie aan de Munkakkers, 
Dit jaar eindelijk op 1e paasdag zo 
kunnen ook de kleinsten uit het dorp 
wat langer mogen/kunnen opblijven. 

8 en  15 april Inleveren snoeiafval. We zoeken nog 
vrijwilligers om te helpen. Van 10.00 
tot 16.00 uur. Melden bij Ingmar van 
der Woude. 06-51389658

27 maart 1e Paasdag 10.00 uur 
Met de kleinsten uit het dorp eieren 
versieren en zoeken. De activiteiten 
starten om 10.00 uur dit jaar bij de 
Zeegser Hoeve Hoofdweg 62 Zeegse.   

Voor de kinderen is er natuurlijk ranja 
en wat lekkers geregeld. Opgave bij: 
Klaas Hooijer 06-42091061 of Ingmar 
ver Woude 06-51389658 

Aktiviteitenkalender
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Al hebben we net in november een 2e groep burgerhulpverleners opgeleid, de eerste 
groep is al bijna weer aan de herhaling toe. Al deze mensen krijgen binnenkort 
persoonlijk mail met de datum voor de herhalingscursus. Bent u nog niet 
ingeschreven/opgeleid, maar wilt u dit wel stuur dan een mail naar 
ikwoude@gmail.com. Op dit moment is zeegse goed hartveilig met een kleine 50 
hulpverleners, maar dat moeten we ook zien vast te houden. 

Burgerhulpverleners 

Paasvuur eerste paasdag 
Na een aantal jaren te hebben gepleit om het paasvuur te mogen verplaatsen naar 
eerste paasdag, is dat nu eindelijk gelukt. De voorwaarde van de gemeente was dat 
alle kernen binnen de gemeente Tynaarlo unaniem mee zouden willen naar eerste 
paasdag en gelukkig is iedereen daar in mee gegaan. Dus het paasvuur is dit jaar op 
zondag 16 april op de vertrouwde locatie aan de munkakkers. Om 19.30
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Afwezig: Stans Kofman, H. Molema, Joke 
Gerds, Trijnie Martijn, Eric Nieswaag, Joke en 
Wim Lotens. Onder de aanwezigen gaat de 
presentielijst rond. 

Arwoud Snippe, voorzitter van het bestuur 
van Hart Veilig Drenthe (HVD), bijt het spits af 
met een verhaal over de HVD en dan met 
name in Drenthe. 

Dit naar aanleiding van het voornemen van 
Dorpsbelangen om een defibrillator neer te 
hangen en daarvoor cursussen te gaan 
organiseren (hierover later meer). 

1. Welkom en Opening 
De voorzitter, Klaas Hooijer, opent deze 
vergadering. Hij begint met een kleine 
terugblik. Het is een goed jaar geweest voor 
de vereniging Dorpsbelangen. 

Voor en tijdens de Zeegser brinkdagen 
stonden er rond de 100 creatieve schapen in 
de tuinen van de huizen in Zeegse, een mooi 
gezicht. Ze hebben ook op de brink gestaan, 
er is een mooie poster van gemaakt, we 
kunnen spreken van een zeer geslaagd 
initiatief. Er is nu een voorstel om de schapen 
te laten grazen op de brink, voor Roelfsema. 
Dit zal binnenkort bekendgemaakt worden. 
Al met al gaf dit goede initiatief en de goede 
uitvoering daarvan een goed gevoel van 
saamhorigheid in het dorp. 

2. Vaststellen agenda 

Het eerste agendapunt was niet geagendeerd, 
voor de rest geen wijzigingen. 

3.Verslag van 17 maart 2015 

- Gevraagd wordt waar de agenda staat. In 
het Zeegserloopje. 

- Gevraagd wordt waarom de financiele 
stukken niet ook in het Zeegserloopje staan. 

Die stukken moeten eerst door de 
kascommissie goedgekeurd worden en dat 
gebeurt vrij kort voor de algemene 
ledenvergadering. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

- Glasvezel. Er wordt momenteel een 
glasvezelkabel gelegd vanaf Oudemolen. 
Deze is van en voor Staatsbosbeheer. Te zot 
voor woorden, de kabel voor Zeegse zou er 
zo in meegenomen kunnen worden, maar 
dat is niet mogelijk, glasvezel is geen 
nutsvoorziening, maar een particulier 
initiatief. Roelof Homan stelt dat deze kabel 
niet gelegd wordt door een particulier, maar 
door Staatsbosbeheer.  

- De kabel ligt er al, dus het heeft geen zin 
meer om er nog op te reageren. 

- Volgens R. Homan kan het hele dorp er zo 
op, zó veel vezels zijn het wel (geen kwestie 
van kunnen, maar van willen). 

- Zeegser Brinkdagen. Die zijn dit jaar op 
8/9/10 juli.

Verslag van de Algemene Ledenvergadering DBZ  
15 maart 2016 in het Witte Huis
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5. Financien; begroting en jaarrekening 
Peter heeft het stokje overgenomen van 
Veronique. 
Het afgelopen jaar was voor hem een jaar van 
kijken en aftasten hoe alles reilt en zeilt. Bij 
het opstellen van de begroting 2016 heeft hij 
een zo realistisch mogelijk beeld proberen 
weer te geven.  

Hij noemt het initiatief van het project 
“Vriendje voor een tientje”, dat binnenkort tot 
uitvoer kan worden gebracht (huis aan huis 
gaan en de bewoners van elk huis lid maken 
voor een tientje per huis en dan betalen via 
automatische incasso). 

6.Verslag kascommissie 
Brugman neemt het woord. Zij zijn bij Peter 
op bezoek geweest, hebben het over veel 
dingen gehad, onder andere over Peter’s 
werk, maar ook over de kas van de DBZ. 
Het boekhoudkundig systeem zat goed in 
elkaar, het was goed te volgen voor de 
kascommissie en zij  kunnen dus concluderen 
dat het klopt.  

Hun enige opmerking is dat de 
ledenadministratie wat eigentijdser opgezet 
zou kunnen zijn. 
Het voorstel van de kascommissie is het 
bestuur DBZ décharge te verlenen. 
Peter bedankt voor het vertrouwen en zegt de 
financiele administratie op dezelfde goede 
manier voort te gaan zetten, met een betere 
ledenadministratie. 

Verkiezing kascommissie: 
Jan Helder blijft nog een jaar, Truus Uilenberg 
was reserve en zal gevraagd worden. 
Theo Brugman wordt bedankt voor zijn inzet 
en positieve adviezen. 

7. Bestuursverkiezing 

Eric Nieswaag is aftredend, niet herkiesbaar.  

Geja van Zuiden is aftredend, wel herkiesbaar. 
Er heeft zich een nieuwe kandidaat gemeld: 
Hans Paul Riemsma. Hij wordt gekozen. 
(woont sinds 9 jaar in Zeegse, heeft een 
optiekzaak in Rolde, heeft een vrouw en 2 
herders). 

8. Jaarverslagen commissies 

-Is het Paaasvuur op 1e of 2e Paasdag? 
-Dit jaar nog op 2e. De gemeente moet hier 

een beslissing over nemen.. 
-De Denktank is gestopt met de Zeegser 

Brinkdagen, het bestuur doet het nu zelf. 

-        Er is gekozen voor een ander weekend, 
niet in september, maar op 8/9/10 juli (het 
weekend voor 

-        de schoolvakantie). De kermis kan dan 
niet, we zijn met iets anders bezig. 

-Gevraagd wordt of er geen rekening 
gehouden moet worden met het Festival der 
Aa. 

-Dit is een weekend eerder, dus het bijt elkaar 
niet. Mocht het in de toekomst wel in 
hetzelfde weekend vallen, dan kan het elkaar 
ook versterken. 

-De Historische Commissie doet nogmaals 
een oproep voor oude kaarten en foto’s van  

-Zeegse. 

-  Genoemd wordt dat er een paar fouten 
staan in de Landschapsbiografie van de 
Drentsche Aa. 

-  Verkeerscommissie: De laatste jaren is deze 
commissie wat ingedut. Het laatste gesprek 
met de gemeente dateert alweer van 2 á  3 
jaar geleden. De bedoeling is nu met frisse 
moed weer aan de slag te gaan. 

-Riemsma noemt dat er geruchten gaan dat 
er grastegels in de bermen van de Hoofdweg 

-  gelegd gaan worden. Klaas antwoordt dat 
hierover niets bekend is. 
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9.Rondvraag 
- Anneke Joosten gaat staan en neemt het 

woord 
Into Nature begint dit jaar in Assen en eindigt 
in Eelde, onze brinkdagen vallen daar 
middenin. 

Na de schapen in 2015 heeft de recreatieve 
commissie zich over een volgend onderwerp 
gebogen en dat is geworden: gedichten. De 
bedoeling is twee workshops te houden, door 
een Drentse dichter, zodat we dit jaar geen 
schaap, maar een gedicht in onze tuinen 
aanbrengen. 
De bedoeling is een hele grote stoel te maken 
en deze op de brink te plaatsen, van waaruit 
gedichten voorgedragen kunnen worden. 

Tevens vraagt de recreatieve commissie om 
een officiële commissie van de vereniging DBZ 
te kunnen worden. Zij wil namelijk graag 
subsidie kunnen aanvragen en daarvoor is een 
nummer van de Kamer van Koophandel nodig. 

10.Sluiting 

De voorzitter dankt ieder voor zijn of haar 
inbreng en wenst ieder welthuis.

Agenda Algemene ledenvergadering 
DBZ 21 maart 2017 

Welkom en opening 
Vaststellen agenda 
Verslag ALV van 15 maart 2016 (elders in 
dit Zeegser loopje) 

Mededelingen en ingekomen stukken 
Financiën: begroting en jaarrekening 

Verslag kascommissie 
Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar: Ingmar van der 
Woude, Morijn Bourgonje, Toos Docter 

Aftredend: Hans Wiersma 
Mochten er mensen zijn die een functie in 
het bestuur DBZ ambieren, dan kunnen zij 
zich melden bij het secretariaat 
(t.docter@home.nl)  of telefoon 0592 
853207. 
Verslag commissies 

Rondvraag 
Sluiting
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Keien 
D.m.v. dit berichtje willen we jullie alvast informeren over het 
thema voor dit jaar. Nadere info zal weer komen via de 
bekende huis aan huis brief met de nodige informatie omtrent 
de keien. 

Maar voor nu alvast  het onderwerp waarover nagedacht kan 
worden.  

Natuurlijk verwachten we weer de meest creatieve ideeën over 
de grootte en de materialen, van schuim tot hout, van kei tot 
hunebed, we laten het aan jullie over. Het maakt ons niet uit als 
het maar keien worden. Het liefst zo groot mogelijk. 

De creatieve werkgroep: Lies, Joke L, Tineke, Hilda en Anneke  

Hiernaast twee voorbeelden van heel verschillende materialen.



9

Roos

Fotocursus  
Gezamenlijk zijn we er een aantal keren op uit 
getrokken en hebben de loop van de Drentse Aa 
gevolgd en op de gevoelige plaat vast gelegd. 

 
“Met veel plezier ga ik met enkele dorpsgenoten 
op pad om mooie foto’s te leren maken. 
Met veel geduld en enthousiasme leggen Geert 
Jan en Anneke Joosten en Wim Lotens uit hoe de 
fotocamera handmatig te bedienen zodat je 
mooiere foto’s kunt maken. 

Na een theorieles over scherptediepte, sluitertijd 
en diafragma zijn we het veld ingegaan, met de 
fiets en bij voorkeur als het vriest. We volgen 
uiteraard ‘onze’ Drentse Aa in de buurt van 
Oudemolen.”  

- Roos Brugman

Lidia

Riek

Lidia
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KlaasKlaas

Lidia

“Zonder de tips van de 
cursusleiders was het nooit 
gelukt zulke mooie foto’s te 
maken van het Noorderlicht”  
- Lidia



11

“Wat ik tot nu toe van de cursus vind : 
Het is ontzettend leerzaam. Je leert hoe 
de camera werkt en allerlei andere 
technische zaken maar ook leert je 
kijken naar composities. Eenmaal per 
maand trekken we erop uit en door te 
doen leer het je het in de praktijk. 
Bovendien is het heel gezellig.” 

  

- Lidia de Boer 

Roos

Riek
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Hoe zijn jullie hier zo terecht gekomen? 
J: Rond maart 2016 verloor Rick zijn baan en 
hoewel dat een heel vervelende periode was, 
bood dat ook de mogelijkheid om een nieuw 
avontuur aan te gaan. Tijdens een etentje op 
mijn verjaardag zei ik dat we dan net zo goed 
dat riet gedekte huisje in Drenthe konden 
kopen. Ik kom al voor mijn werk vaker in het 
Noorden en we wilden ook heel graag in het 
bos wonen. Maar dat was in ’t Gooi, in Laren 
voor ons niet haalbaar. Rick zei direct dat hij 
wel in was voor een nieuw avontuur en zo 
kwamen we letterlijk via Google (‘huis in het 
bos tussen Groningen en Assen) in Zeegse 
terecht. We hadden er nog nooit van gehoord 
maar viel op zijn plek. Rick is van huis uit 
timmerman en wilde zijn hoofd wel leeg maken 
door een sabbatical te nemen en een flink 
bouwproject op te pakken. 

R: Ik heb vier maanden in de tuin gekampeerd. 
Ik kon douchen bij Mooi Zeegse dus dat kwam 
perfect uit. Nu is het huis zo goed als klaar en 
we wonen er nu sinds half november.  

En het bevalt ? 

R: Het is heerlijk rustig en we kunnen als 
fanatieke buitensporters geweldig hardlopen 
en fietsen. En je kunt de drukte opzoeken in 
Groningen of Assen. 
J: Ja, je zit niet in the middle of nowhere. 
Mensen dachten eerst: waar ga je heen, je valt 
daar bijna van de planeet, maar dat is niet het 
geval.

Nieuwe bewoners in Zeegse. 
Judith Zielstra (40) en Rick Ollebek (43). 
Zij wonen aan de Zandrivier nr. 9, het huis dat 
zo lang te koop heeft gestaan.
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Wat doen jullie? 
J:  Ik werk als zelfstandig organisatieadviseur 
op het terrein van strategie, 
organisatieontwikkeling en HRM (human 
resource management).  
Ik heb in het Noorden een aantal klanten, 
waaronder Koninklijke o.a. Wagenborg  in 
Delfzijl. Voor mij is de stap dus niet zo groot, 
omdat ik al een netwerk heb. Het scheelt in 
ieder geval een hoop kilometers. In Laren was 
ik ook nog freelance group fitness instructeur. 
Dat zou ik hier wel weer willen oppakken, net 
als mijn coachingspraktijk.  

R: Sinds 1 februari ben ik weer aan het werk als 
uitvoerder in de bouw, bij bouwbedrijf Plegt-
Vos in Assen. Door het werk aan het eigen huis 
en het werken met de onderaannemers kreeg 
ik weer veel zin om als uitvoerder aan de slag 
te gaan. 
J: Alles is precies volgens plan uitgekomen. 
Huis klaar, Rick weer aan het werk. 

Heb je hier veel aan het huis gedaan? 

R: Ja, het huis was casco, dus alleen wind- en 
waterdicht.  Al het timmerwerk, wanden 
plaatsen, isoleren, vloeren leggen, keuken 
plaatsen en schilderen heb ik gedaan. 
Specialistisch werk zoals het installatiewerk 
hebben we uitbesteed.  Ik heb me wel 
vermaakt hier! 

Wat vind je nu aantrekkelijk aan Zeegse? 
J: Je zit midden in de natuur, maar je zit niet 
ver weg van andere voorzieningen. Je kunt 
gemakkelijk even naar Groningen of Assen.  

R: We hebben nog steeds een vakantiegevoel 
als we aan komen rijden. 
J: Ik reed tijdens de verbouwing natuurlijk veel 
heen en weer tussen Zeegse en Laren.  En dan 
dacht ik: wat geef ik op? Maar zodra ik dan de 
auto parkeerde en de mooie plek en het huis 
zag, wist ik weer dat het een goede beslissing 
was.  
R: Voordeel is ook dat je hier geen files hebt. 
Helaas wel slecht internet. 

Maar er zijn weinig voorzieningen. 
J: Dat is waar. Je moet wel even de auto in, 
voor boodschappen moet je naar Zuidlaren. 
Maar dat is voor ons geen probleem. Als je 
kinderen hebt kan ik me voorstellen dat de 
weinige voorzieningen lastiger zijn. 
R: Gelukkig hebben we Het Witte Huis! 

En jullie hobby’s? 

J: We zijn qua sporten reizen misschien wel een 
beetje extreem.  In September zijn we naar de 
Indiase Himalaya geweest, waar we de hoogste 
ultramarathon ter wereld hebben gerend, 72 
km. Deze run ging over de hoogste pas ter 
wereld waar asfalt ligt, bijna 5400 meter. 
En we reizen ook vaak naar landen, die niet zo 
bekend zijn. In 2012 hebben we allebei ontslag 
genomen om een half jaar te fietsen in Kirgizië, 
Oezbekistan, Tajikstan en Nepal. Hierover heb 
ik een boek geschreven: Waar extreem 
doodnormaal is. Ook hebben we meerdere 
klim- en wandelexpedities gedaan in landen 
als Pakistan, Nepal, Rusland en India. 

R: Ik ben ook nog imker. Daar is het hier een 
mooi gebied voor. Ook rijd ik motor; na jaren 
supersport te hebben gereden nu een BMW off 
the road. Best handig op de Zandrivier. 
J: Ik ben ook gek op tuinieren. Hier betekent dit 
dat ik het bos wat moet temmen en een 
voortdurend gevecht met de bramen moet 
voeren.  

www.judithincompany.nl 

www.namastejr.blogspot.com 

https://www.bol.com/nl/p/waar-extreem-doodnormaal-is/9200000022071057/
https://www.bol.com/nl/p/waar-extreem-doodnormaal-is/9200000022071057/
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Om de App zo schoon mogelijk te houden, is 
het goed je aan de regels te houden. Het 
oprichten van een WhatsApp-groep is een 
burgerinitiatief en is bedoeld om elkaar te 
informeren over verdachte en ongewenste 
situaties en andere dringende zaken, zoals 
bijvoorbeeld een vermissing. De politie 
komt alleen in actie wanneer een melding 
bij 112 gedaan is. 
  

• Deelnemers hebben een minimum leeftijd 
van 18 jaar. 

• Deelnemers zijn woonachtig in de wijk/
buurt waar de groep wordt opgericht. 

• De app is niet voor overbodige berichten 
zoals bedankt, gezien, duimpjes of iets 
dergelijks. Gebruik de groep alleen voor 
meldingen en relevantie informatie. Stuur 
geen contacten of verzoekjes om mensen 
toe te voegen in de groep, dit kan op een 
andere manier. 

• Let op het taalgebruik. Niet vloeken, 
schelden, discrimineren en dergelijke. 

• Speel geen eigen rechter en overtreed 
geen regels/wetten. 

• Het versturen van foto’s van een 
verdacht persoon is alleen toegestaan 
t.b.v. het verstrekken van een 
signalement als dit voor de melding 
noodzakelijk/van meerwaarde is. 
Daderkenmerken zoals geslacht, 
huidskleur, lengte en opvallende 
kenmerken kunnen ook goed beschreven 
worden. Denk bij voertuigen aan de 
kleur, het merk, het type en het 
kenteken. 

  

Neem de volgende stappen bij het zien van 
een verdachte situatie 

S  - Signaleer 

A  - Alarmeer 112  
A  - App om de verdachte situatie bekend te 
maken bij de groep. (Laat aan  
elkaar weten dat 112 gebeld is. Voorkom 
hiermee een regen van 112  meldingen). 

R  - Reageer, indien aan de orde. Doe dit 
door bijvoorbeeld naar buiten te gaan en 
contact te maken met de persoon. De 
bedoeling is dat we de plannen van een 
mogelijke inbreker verstoren (‘zaak stuk 
maken’). Doe dit alleen als u zich veilig 
voelt. U kunt bijvoorbeeld vragen of hij/zij 
naar iemand op zoek is of laten merken dat 
hij gezien is. Daarnaast kunt u met 
meerdere personen uit de WhatsApp-groep 
naar buiten gaan i.p.v. alleen.

Spelregels 
WhatsApp 
Buurpreventie



Bestuursleden 
Morijn Bourgonje   

tel 543332  

Hans-Paul Riemsma  
riemsma@gmail.com 

Ingmar van der Woude      
ikwoude@gmail.com        
tel 0651389658 

   

Geja van Zuiden 
gejarvz@live.nl    
tel 544358

Feestcommissie 
Klaas Hooijer, Ingmar van der Woude, 
Morijn Bourgonje 

Historische commissie 
Alian Speelman, Fenny Mesander, Arend 
Arends, Geja van Zuiden 

Verkeerscommissie  
Hans-Paul Riemsma, Geja van Zuiden, 
Klaas Hooijer 

Oliebollenbakcommissie  

Ingmar van der Woude en andere 
vrijwilligers 

 

Nog geen lid/vriend? 
Wordt vriend voor een tientje per gezin! 

  
Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, wilt u meedenken, praten en 
beslissen over uw dorp, maak dan uw lidmaatschapsbijdrage van 10 euro/jaar over op 
NL45 INGB 0001 2212 16 
t.a.v. Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 

U kunt ook kiezen voor automatisch incasso. 
Vraag het de penningmeester. 


